
Excursie Oeverlanden

Op zaterdag 18 augustus bezoeken we de Oe-
verlanden aan het Nieuwe Meer en het NME-
centrum van de Oeverlanden. Gids is Jan 
Kees van Dijk van de Vereniging 'De Oever-
landen Blijven'. Belangstellenden voor deze 
wandeling worden om 13.00 uur verwacht bij 
'De Waterkant', Anton Schleperspad 1. Ook is 
het mogelijk om met ons mee te fietsen vanaf 
Terras Oostoever aan de noordoosthoek van 
de Sloterplas. Vertrek om 12.30 uur.

Excursie Geuzenbos

Op zaterdag 15 september gaan we een wan-
deling maken door het Geuzenbos en langs de 
vorig jaar herplaatste Banpaal, ten noordoos-
ten van Halfweg. Het is een van de minst be-
kende natuurgebieden van Amsterdam en ligt 
nog net binnen de grenzen van stadsdeel 
Geuzenveld-Slotermeer. Voorts brengen we 
(onder voorbehoud) een bezoek aan het Boe-
zemgemaal van Rijnland. Onze gids is Geert 
Timmermans van de dienst Ruimtelijke Orde-
ning (dRO) en ex-voorzitter van de afdeling 
Amsterdam van de Koninklijke Nederlandse 
Natuurhistorische Vereniging (KNNV).
Deelnemers worden verwacht om 13.00 uur 
bij het gemaal aan de Wethouder van Essen-
weg/Vaalmuiden. Ook is het mogelijk om met 
ons mee te fietsen vanaf Terras Oostoever aan 
de noordoosthoek van de Sloterplas. Vertrek 
om 12.30 uur.

Deelname aan de excursies is gratis voor le-
den en andere belangstellenden. Aanmelding 
is niet nodig. Informatie: tel 020-6149579 of 
e-mail: eriksw@wxs.nl.

Stadsdeelkantoor Osdorp op Sloterplasoever
!

Gang van zaken na besluit van het Dagelijks Be-
stuur van Stadsdeel Osdorp (2 april 2007) om het 
schiereiland aan de Sloterplas te kiezen voor hun 
nieuwe Stadsdeelkantoor.

!4 april - V.V.S. wordt via bewoners Osdorp op 
de hoogte gesteld van de plannen voor het Cen-
trumgebied Amsterdam Nieuw-West met de lo-
catie aan de Sloterplas voor het nieuwe Stads-
deelkantoor;
14 april - Algemene Ledenvergadering V.V.S.: 
We besluiten een Open Brief met ons protest te-
gen de locatie te sturen aan de deelraadsleden van 
stadsdeel Osdorp;
16 april - Open Brief aan de raadsleden;
18 april - Publicatie Open Brief in Westerpost;
23 april - Extra voorlichting voor het bestuur van 
de V.V.S. over de plannen voor het Centrumge-
bied Amsterdam Nieuw-West in het Stadsdeel-
kantoor op uitnodiging van wethouder Looman;
25 april - V.V.S. spreekt samen met vele anderen 
in op de  Stadsdeelraadsvergadering om ons pro-
test tegen deze locatie te laten horen. Een meer-
derheid van de deelraadsleden (ook GroenLinks) 
besluit voor de locatie op het schiereiland;
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3 mei - Bezwaar V.V.S. tegen dit besluit;
15 mei - verzoek aan Gemeente Amsterdam, Wet-
houders Marijke Vos en Maarten van Poel-
geest!om vernietiging van het besluit van stads-
deelraad Osdorp;
30 mei - Schriftelijk antwoord van jurist van het 
Stadsdeel Osdorp: Er kan geen bezwaar worden 
gemaakt want het besluit moet worden opgevat als 
uiting van politieke intentie. Er kan alleen nog be-
zwaar worden gemaakt tegen het bouwplan;
19 juni - Schriftelijk antwoord V.V.S.: We maken 
nogmaals bezwaar tegen besluiten 11, 12, 14 en 
15 van de raadsvergadering van 25 april betref-
fende de locatie van het nieuwe stadsdeelkantoor;
20 juni - De Amsterdamse Raad voor de Stads-
ontwikkeling (ARS) geeft Dagelijks Bestuur en 
Stadsdeelraad van Osdorp het advies het besluit 
over de situering van het nieuwe stadsdeelkantoor 
te heroverwegen;
Eind Juni - Oprichting Actiegroep HOO! (Houdt 
Oevers Onbebouwd!) van omwonenden;
2 juli - Door het Stadsdeel Osdorp worden voor  
omwonenden twee extra informatieve bijeenkom-
sten gehouden  over 'invulling van de oever van de 
Sloterplas' en situering van het 'Stadsdeelhuis';
Half juli - V.V.S. laat een poster drukken met de 
tekst: "Geen Stadsdeelkantoor aan de Sloterplas, 
de oevers zijn van ons allemaal".

Van de ledenadministratie

In de afgelopen periode hebben we weer veel 
nieuwe leden kunnen inschrijven en dat is goed 
voor onze vereniging. Er gebeurt veel rond de 
Sloterplas en een sterke vereniging legt meer ge-
wicht in de schaal bij de gemeente en stadsdelen 
om de mening van belanghebbenden kenbaar te 
maken. Daarom is een grote vereniging van be-
woners, die de Sloterplas en de omliggende par-
ken een warm hart toedraagt van groot belang. De 
teller staat op nu op 379 leden. Een aantal leden 
heeft de contributie over 2007 nog niet betaald. 
Hen wordt gevraagd dit alsnog te doen.

Samenvatting Verslag Algemene
Ledenvergadering op 14 april 2007

Aanwezig waren zeven bestuursleden en dertien 
leden. Locatie: het nieuwe NME-centrum 'De 
Drijfsijs' in het Sloterpark.
De voorzitter opent met de mededeling dat de oe-
ver van de Sloterplas bedreigd wordt door de 
plannen van stadsdeel Osdorp om op het schier-
eiland bij Meer en Vaart een nieuw stadsdeelkan-
toor te bouwen. De V.V.S. is niet in de plannen 
gekend en is niet uitgenodigd voor een informa-
tie- en discussieavond. Besloten wordt een Open 
brief te zenden aan de Raadsleden van Osdorp 
waarin wij de plannen op deze locatie veroordelen 
aangezien wij van mening zijn dat de oevers van 
de Sloterplas vrij gehouden moeten worden voor 
iedereen. Vervolgens meldt de voorzitter dat het 

bestuur op 11 april een Schouw-Rondje Sloter-
plas gedaan heeft en dat een lijst met onvolko-
menheden opgestuurd is naar de projectleider van 
het Rondje. Na een aantal opmerkingen en cor-
recties van diverse leden wordt het verslag van de 
vorige Algemene Ledenvergadering op 8 april 
2006 goedgekeurd.
Naar aanleiding van het verslag wordt o.a. door 
leden opgemerkt dat gevreesd wordt voor overlast 
van restaurant 'Opium' aan Meer en Vaart. In 
september 2006 is een exploitatievergunning aan-
gevraagd, deze is nog niet verleend en voor ver-
groting van het terras moest het bestemmingsplan 
gewijzigd worden. Indertijd hebben de omwonen-
de leden de toezegging gekregen dat de activitei-
ten beperkt moeten blijven. Er worden nu ook 
buitenactiviteiten gehouden. Wat betreft geluids-
overlast is er indertijd gezegd dat er alleen een 
café of restaurant mag zijn terwijl er nu een au-
dio-videoshow buiten gehouden wordt. Het be-
stuur is nog steeds bevreesd voor een drijvende 
zaal in de Sloterplas. Een presentatie van de 'Flint' 
zijn wij het afgelopen jaar nog drie keer tegenge-
komen: in de Zuiderkerk, bij de Arcam-tentoon-
stelling en in het Tuinstadhuis. We moeten er 
alert op blijven. Wat de berichtgeving van de 
stadsdelen betreft: deze worden geplaatst in De 
Westerpost. Die heeft echter verschillende edities 
in de drie stadsdelen (Slotermeer, Slotervaart, 
Osdorp), zodat niet ieder bericht aan alle oevers 
van de Sloterplas bekend wordt. Voor bijeen-
komsten in Geuzenveld-Slotermeer wordt het be-
stuur van de V.V.S. regelmatig uitgenodigd. Bij 
de andere stadsdelen is dat minder het geval.

Verslag / ontwikkelingen 2006
Een apart jaaroverzicht wordt uitgedeeld. Aanvul-
lingen hierop zijn:
* Noorderhof-Zuid: Niets van onze wensen 
(handhaving plangrenzen, goede overgang van 
park naar bebouwing) is overgenomen.
* Bestemmingsplan Slotermeer: In maart 2007 
kwam een reactie op onze reactie van oktober 
2006: Er komt een waterloop over het zwembad-
terrein als compensatie voor de toegenomen be-
bouwing (Noorderhof-Zuid). De oevers van de 
Sloterplas worden nu buiten dit bestemmingsplan 
gehouden, het geldt inmiddels alleen voor het be-
bouwde gebied van Slotermeer. Er komt t.z.t. een 
apart bestemmingsplan voor de Sloterplas en het 
Sloterpark.
* De Osdorper Binnenpolder-Zuid wordt steeds 
meer door bebouwing en verharding bedreigd. 
Het hoort binnen het gebied van de Masterplan 
Sloterpark. We hebben een gesprek gehad met de 
Dorpsraad Sloten-Oud Osdorp. Er zijn plannen 
om nog meer loodsen te bouwen. We hebben 
onze zorg ook uitgesproken tijdens een inspraak-
bijeenkomst in de Meervaart in november 2006. 
Inmiddels hebben we kennis gemaakt met Marij-
ke Vos, de nieuwe wethouder Groen. We hebben 
met haar hierover ook contact gehad tijdens de 



conferentie over de Groene Vingers in het Am-
stelpark in februari 2007.
* De Westrandweg: Als V.V.S. bemoeien we ons 
alleen met het gebied binnen het Masterplan 
(Osdorper Binnenpolder-Zuid). De Westrandweg 
laten we over aan collega-organisaties. We heb-
ben het Manifest van het Milieucentrum Amster-
dam over betere inpassing van de weg mede-on-
dertekend.

Verslag penningmeester
Enkele opmerkingen met betrekking tot verschil-
len tussen begroting en uitgaven:
* De lezing van Martin Melchers trok minder be-
zoekers dan begroot. De bezoekers die geen lid 
waren meldden zich aan als lid. De inkomsten 
zijn geboekt als contributies.
* Het artikel Parkstad was extra boven de porto-
kosten.
* Soms melden mensen zich aan via girotel en is 
het adres niet bekend. Om het te achterhalen 
wordt 0,25 euro overgemaakt met het verzoek om 
bekendmaking.
* De verhoogde kosten zijn presentatiekosten, 
namelijk de aanschaf van vijf boeken 'Parken van 
Amsterdam'.
* Met de ontstane vrij hoge reservegelden kan in 
de toekomst o.a. een boekje worden gemaakt.

Kascommissie
De kascommissie (Nettie Roes en Titia Hoekse-
ma) heeft de boeken gecontroleerd en deze geven 
een getrouw beeld. Ze heeft waardering voor het 
werk van de penningmeester en verzoekt decharge 
voor het bestuur. Dit wordt verleend. De huidige 
kascommissie treedt af en Emmy Groot en Truus 
van Leuven met als reserve Sally Tee worden be-
noemd als nieuwe kascommissie.

Bestuur
De twee aftredende bestuursleden, Harriët Haak-
ma Wagenaar en Erik Swierstra, worden herko-
zen. Het bestuur vertegenwoordigt alle oevers 
rond de Sloterplas.

Activiteiten 2007
Er liggen plannen voor excursies naar Geuzen-
bos, Brettenzone en 'Ons Buiten'. Ook wordt de 
suggestie gedaan om 'De Oeverlanden' te bezoe-
ken en weer een vroege-vogelexcursie te houden. 
Voorts willen we een lezing door Waternet over 
waterbeheer organiseren. Deze worden nog aan-
gekondigd in de Nieuwsbrief. Met het verzoek 
om excursies niet alleen op zondag, maar ook op 
andere dagen te organiseren, zal rekening worden 
gehouden.

Rondvraag
Er wordt gemeld dat het aantal vissers vergeleken 
bij vorig jaar toeneemt en dat ze zich nu ook op 
de eilanden bevinden. Overlast en vervuiling van 
het park vindt toenemend plaats. op 4 augustus 

zal weer het 'Loveland Festival' plaatsvinden, een 
bewonersbrief is breed bij de omwonenden van 
de Sloterplas verspreid. Er zijn maatregelen ge-
nomen om de overlast zoveel mogelijk te beper-
ken.
Beide bovengenoemde zaken worden door het 
bestuur nauwlettend in de gaten gehouden en in-
dien nodig wordt er actie ondernomen.

Na de vergadering werd een rondleiding gehou-
den in de Heemtuin onder leiding van de beheer-
der William Frohn die ons altijd weer enthousiast 
weet te vertellen 'over alles wat leeft en groeit en 
ons altijd weer boeit'.

Verzonden brieven

* Groenvisie Slotervaart. Het stadsdeel Sloter-
vaart heeft een Groenvisie opgesteld. De V.V.S. 
heeft hierop gereageerd, met name waar het het 
Sloterpark betreft. De beschreven langetermijnvi-
sie is een goede onderlegger voor toekomstige 
werkzaamheden en plannen. Volgens de nota vol-
gen er nog een beheervisie en 'beheerplan' voor 
het Sloterpark, en een 'bomenbeleidsplan'. Ook 
hebben we zorgvuldige uitvoering en toezicht be-
nadrukt en een goede communicatie met de ge-
bruikers. Er is de V.V.S. toegezegd een jaarlijks 
overleg over het onderhoud te houden.

* Paaltjes. Op 27 juni 2007 is aan de drie stads-
delen Geuzenveld-Slotermeer, Slotervaart en Os-
dorp gemeld dat als gevolg van het verwijderen 
van paaltjes het autoverkeer in het park toeneemt 
en hen derhalve wordt verzocht om terugplaatsing 
van de paaltjes. Antwoord van Slotervaart op 4 
juli: "Zo gauw de onderhoudswerkzaamheden 
zijn beëindigd worden de palen teruggeplaatst". 
Antwoord van Geuzenveld-Slotermeer op 5 juli: 
"Na afronding van de werkzaamheden zal in het 
laatste kwartaal 2007 worden geïnventariseerd 
waar en op welke wijze het park voor autoverkeer 
kan worden afgesloten."

Slotfase aanleg Rondje Sloterplas
gekenmerkt door tegenslag

Op 11 juli heeft de oplevering van het 'Rondje 
Sloterplas' plaatsgevonden. Half juli is de aan-
sluiting van het fietspad op de Oostoever geasfal-
teerd. Een aantal restpunten moet nog gebeuren. 

De grootste teleurstelling bleek het niet opkomen 
van de geplante wilde en stinzenplanten te zijn. 
Dit is waarschijnlijk het gevolg van overvloedige 
regenval en werkzaamheden met machines in het 
park.
Verder zijn er totaal veertig van de onlangs ge-
plaatste fietsenrekken, de zogenaamde 'nietjes', 
onder andere van het zwembadeiland, gestolen, 
tezamen met acht banken, prullenbakken en di-
verse hekken. Sinds half mei brandt nu ook de 



nieuwe verlichting langs het nieuwe fietspad. 
Deze verlichting gaat aan bij zonsondergang en 
dooft om 23.00 uur.

Geslaagde opening fietsroute Slotervaart

Ruim dertig fietsers stonden donderdag 26 april 
voor het stadsdeelkantoor klaar om van start te 
gaan. Het doel van de fietstocht was het officieel 
openen van een nieuwe fietsroute en onthullen 
van één van de tien informatiepanelen die langs de 
route zijn geplaatst. De groep vertrok om 15.00 
uur, met aan kop Paulus de Wilt, portefeuillehou-
der Stadsdeelwerken, richting Rembrandtpark. 
Daar werd de groep enthousiast ontvangen door 
de Vereniging Vrienden van het Rembrandtpark 
en mocht hij de broedvogelinventarisatie van 2006 
in ontvangst nemen. Daarna ging de - inmiddels 
tot ruim 45 man uitgegroeide - groep verder rich-
ting Sloterplas, waar de Vereniging Vrienden van 
de Sloterplas zich aansloot. Maar niet voordat 
Paulus de Wilt een foto van 'Storm op de Sloter-
plas' in ontvangst had genomen.

Na ook dit tweede park op de route doorkruist te 
hebben, was het moment van onthulling aange-
broken: aan het Christoffel Plantijnpad stond een  
ingepakt paneel. Na de toespraak van De Wilt, 
waarin hij de mooie natuur in stadsdeel Sloter-
vaart benadrukte en bepleitte dat andere stadsde-
len het initiatief overnemen, zodat routes aan el-
kaar kunnen worden gekoppeld, kon iedereen het 
paneel bewonderen. Dat het groene imago van 
Slotervaart niet alleen door de parken wordt ge-
vormd, bleek duidelijk uit al het prachtige groen 
tussen de huizen tijdens de rit door Nieuw-Sloten 
en langs de Sloterweg. Dankzij de hulp van de 
klaar-overs kon de groep lekker doorfietsen en 
eindigde rit in het Paviljoen Aquarius aan het 
Nieuwe Meer.
De folder van de fietsroute is te verkrijgen in het 
stadsdeelkantoor aan de Pieter Calandlaan 1 of bij 
Stichting Eigenwijks, Jan Tooropstraat 6.

Geblaf aan de Sloterplas en Woonfestival

Zondag 24 juni was het een drukte van belang aan 
de westelijke oevers van de Sloterplas. Bij het 
zeshoekige bastion op het buitenterrein van het 
zwembad vonden 'International flyball racing' 
hondenkampioenschappen plaats. Onder luide 
aanmoedigingen van de hondenbaasjes renden de 
honden over vier horden heen, pakten een bal uit 
een schot en renden weer terug. Dit alles ging ge-
paard met veel enthousiast geblaf. Het bastion 
was ingericht als camping voor de, merendeels 
Belgische, hondenliefhebbers.

Even verderop, nabij het Allendemonument in het 
Sloterpark, vond die dag een Woonfestival van de 
bouwmaatschappijen en de vier westelijke stads-
delen plaats om de nieuwbouwprojecten te pro-

moten als 'wonen en leven' rond de plas. Een ten-
tenkamp was opgezet. Helaas was het gras door 
de overvloedige regen erg zompig geworden, 
waardoor gebleken is dat naar onze mening dit 
deel van het park niet geschikt is als festivalter-
rein.

Culturele markt aan de Noordzijde

De 'Lekker Wonen Wedstrijd' van de Algemene 
Woningbouw Vereniging heeft de heer Moenna, 
de indiener van het project 'Buurtfestival Leven-
dig maken bij de Sloterplas' een prijs opgeleverd. 
Op het platform bij Café Oostoever aan de 
Noordzijde vonden een aantal activiteiten plaats 
op de zondagen 8, 15 en 22 juli met onder andere 
'lekker eten', een 'open podium' en muziek.

Strandje op platform Terras Oostoever

Een aanbieding van 'Multitone Productions En-
turk-tainment' om in de maand augustus een 
'Beach-Club' te maken op het platform onder Ter-
ras Oostoever is door het stadsdeel Geuzenveld-
Slotermeer, via het Wijkmanagement, enthousiast 
binnengehaald.
De stedelijke dienst Millieu en Bouwtoezicht 
heeft toestemming gegeven om ladingen zand aan 
de Sloterplaskant op het platform te storten. Er 
zal een looproute over het platform worden open-
gehouden. In de zandbak komt strandhoreca en 
hoofdzakelijk akoestische, mediterrane 'Beach-
muziek' tot 22.30 uur. (In de vergunning staat 70 
decibel als maximum.) Om het strandje wordt een 
hek geplaatst. Het hek is open van 1 augustus t/m 
2 september, maandag t/m donderdag van 10.00 
tot 23.00 uur en op vrijdag en zaterdag van 10.00 
tot 24.00 uur. De laatste tien dagen, dus van 24 
augustus t/m 2 september doet het 'Waterval-
festival' mee. De bewoners van de Burg. Hog-
guerstraat hebben over beperking van de geluids-
overlast al afspraken gemaakt.

Waarom het bestaande strandje bij het Noorder-
hof niet  voor deze activiteit wordt gebruikt is ons 
een raadsel. Als dit strandje voor deze gelegen-
heid zou worden opgeknapt, zoals de strandjes 
aan de Kralingseplas in Rotterdam, zouden om-
wonenden er blijvend plezier van kunnen hebben.

Vereniging Vrienden van de Sloterplas
Opgericht 4 juni 2003

Bestuur
Harriët Haakma Wagenaar - voorzitter
Erik Swierstra - secretaris
Tineke Stricker - penningmeester
Tineke Rombout
Peter Stein
Berta Tenner
Wouter van der Wulp


